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Jaký byl rok 2021? Plný výzev, nadějí i rozčarování. V předchozích dvou letech jsme 

byli všichni zasaženi a zaskočeni silou a prudkostí pandemické situace. Hledaly se 

cesty, jak co nejrychleji situaci zvládnout. Po několika pandemických vlnách jsme si v 

tomto roce museli přiznat, že překonání této krize není o rychlosti, ale o účinnosti. 

Koronavirus tady s námi bude pravděpodobně ještě nějakou tu dobu žít a my se 

musíme pokusit situaci zvládnout co nejefektivněji, přičemž nadějí by mohlo být 

očkování proti onemocnění COVID-19.  

Přála bych nám všem, aby se cesty a snahy propojily ve zdárný výsledek a příští rok 

už nebyl jen o naději, ale o šťastném konci neklidné doby. 
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